

Title (en)

Fixing device for panes, panels or the like to a support and doors, windows or the like equipped with that device.

Title (de)

Befestigungsvorrichtung für Scheiben, Tafeln oder dergleichen an einer Auflage, und mit der Vorrichtung ausgerüstete Türen, Fenster oder dergleichen.

Title (fr)

Dispositif de fixation de vitres, panneaux ou analogues sur un support, et portes, fenêtres ou analogues munies dudit dispositif.

Publication

**EP 0427644 A1 19910515 (FR)**

Application

**EP 90420476 A 19901105**

Priority

FR 8914754 A 19891106

Abstract (en)

The fixing of panes, plates, panels and the like. The fixing device according to the invention comprises counter-bracing parts integral with the wings (12, 13) of the housing intended to receive the pane (11), the said parts defining two inclined slide ramps (33) whose movement is provided by a moving support element comprising a spacing wedge (26) and two support flanges (25). Application to the fixing of panes on a door, a frame or a window. <IMAGE>

Abstract (fr)

Fixation de vitres, plaques, panneaux ou analogues. Le dispositif de fixation conforme à l'invention comporte des pièces de contre-appui solides des ailes (12, 13) du logement destiné à recevoir la vitre (11), lesdites pièces définissant deux rampes de glissement inclinées (33) dont le mouvement est assuré par un élément d'appui mobile comprenant un coin d'écartement (26) et deux rebords d'appui (25). Application à la fixation de vitres sur une porte, un cadre ou une fenêtre.

IPC 1-7

**E06B 3/02**

IPC 8 full level

**E06B 3/54** (2006.01); **E06B 3/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 3/5454** (2013.01); **E06B 3/5892** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2113646 A1 19720623 - HUECK FA E
- [AD] FR 2145328 A5 19730216 - GLACERIES REUNIES SA
- [A] DE 7534438 U 19760701
- [A] US 4671016 A 19870609 - BOECKX JACK [BE]
- [A] US 4423582 A 19840103 - YATES LEIGH T [US]
- [A] DE 3525636 A1 19860417 - SOLBACH HANS JOACHIM
- [A] FR 77730 E 19620413 - VER BAUBESCHLAG GRETSCHE CO

Cited by

US11873675B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0427644 A1 19910515**; FR 2654146 A1 19910510; FR 2654146 B1 19920221

DOCDB simple family (application)

**EP 90420476 A 19901105**; FR 8914754 A 19891106